
Skolebestyrelsen for Slangerup Skole 
 

Skolebestyrelsen medlemmer: 

Forældre: Lasse Beck, Malene Bidstrup Pedersen, Michael Brandt, Mette Riisby, Christian Peschardt, Mark Thuun og Kenn Broberg 

Suppleanter: 

Elever: Jonathan Frederik Rosted (9.C) og Amalie Sofie Lorentzen (9C)  

Medarbejdere: Henrik Kjeldsen og Torben Stanley Stensvig 

Ledelse: Jens Fenger Nielsen, Sanne Norlund Larsen, Henrik Lihme og Otto Christensen 

Dagsorden og referat 

Dato: Tirsdag d. 7. 14. maj 2019 
Tidspunkt: 18.30 – 21.00 
Sted: Afd. Kingo på lærerværelset 
 
Mødeleder: Michael Brandt  
Referent: Henrik (og Henrik) 

Deltagere:  
Forældre:  Malene Bidstrup Pedersen, Michael Brandt, Christian Peschardt, Mark Thuun 
Suppleanter:  
Elever: Jonathan Frederik Rosted (9.C) og Amalie Sofie Lorentzen (9C) 
Medarbejdere: Henrik Kjeldsen og Torben Stanley Stensvig 
Ledelse: Jens Fenger Nielsen, Henrik Lihme  
Afbud: Lasse Beck, Mette Riisby, Kenn Broberg, Sanne Norlund Larsen, Otto Christensen 
Gæst(er):  

Dagsorden  
Orientering (O), drøftelse (D), beslutning (B) 
 

Tid Referat  

18/19.67 Formalia 
a) Godkendelse af dagsorden (B) 
b) Punkter til eventuelt (B) 
c) Henvendelser til bestyrelsen (O) 

 

5 min  a) Godkendt 

b) Fra to medlemmer 

c) Ingen 

18/19.68 Elevforhold (O+D) 
- Nyt fra elevrådet 

 

15 min Arb. På at få opsat hængekøjer og slack-lines på udeområder 
Flaskeskraldespand ønsker elevrådet som de selv laver (penge fra flaskerne skal bruges af le-
verne) Skal opstilles ved hovedindgangen måske senere ud til husene. 
Husk at passe på skolen, det skal elevrådet oplyse i alle klasser 
Trivselsundersøgelser er i gang,  
Orientret om Aula  
Ønske om en hæftemaskine i mediateket (fastmonteret) 
7c ønsker noget skærmning af et vindue 



Skolebestyrelsen for Slangerup Skole 
8c og 7c har fået påsat film foran vinduer - fungerer fint 
Opfordring til at elevrådet bliver præsenteret hvert år via billeder og besøg i klasser. 
 

18/19.69 Sundhed (D) 20 min Må man drikke energi drikke på Kingo? Skal vi have en holdning? 
Bestyrelsen havde en god debat om hvad sundhed er, samt fordele og ulemper ved at have en 
sundheds politik. 
Opfordring til at elevrådet om at tage stilling. 
Måske en kostpolitik? Gerne dialog frem for forbud, brev ud eller et opslag på intra. 
Best. ønsker input fra lærerne og eleverne – elevråd bliver spurgt. 
Punktet tages op senere når der er nyt input. 

18/19.70 Principper og retningslinjer (O+D+B) 
- Hytteture og lejrskoler 

15 min Der laves en tilføjelse vedr. forældregruppers mulighed for at arrangere egen hytteture. Hytte-
ture afholdes på 2 og 5 årgang. Ellers godkendt. 

18/19.71 AULA (O+D)  
Præsentation ved Torben og Torben. 

15 min Torben orienterede om status på AULA. 
Man kan se mere på www.aula.dk samt ved at f.eks. google ”videoer om aula”. 
Der skal laves en retningslinje om anvendelsen af AULA samt en gundig information til elever 
og forældre. 
Bestyrelsen ønsker at forældre opfordres til at fjerne billeder og dokumenter fra forældrein-
tra inden det lukker ned til august. 

18/19.72 Skoleårets planlægning (O+D) 
- Status 
- Rammer og forudsætninger 
- Tidsplan 

10 min Jens orienterede. Vi kommer i gang med opgaveoversigter og skema. Klar inden 1 juli. 
Der er forhandlet et nyt planlægningsgrundlag på plads mellem lærerforeningen og Frederiks-
sund Kommune for lærerne. 

18/19.73 Høringer: 
- Samarbejdet omkring børn med særlige 

behov – herunder visitationsprocedure 

(D+B) 

Bilag: Mail videresendt 9/4 

- Høring vedr. ændringen i bestyrelses-

sammensætning på CampusU10 

(D+B) 

Bilag: Mail videresendt 12/5 

20 min  
- Jens laver udkast til svar, vi beder om en uge eller mere ekstra til at skrive et hørings-

svar 
 
 
 

- Samme generelle svar sendes afsted. 

18/19.74 Økonomi  (O+D+B) 

 
15 min Udgik 

http://www.aula.dk/


Skolebestyrelsen for Slangerup Skole 
18/19.75 Tilsyn (O+D+B) 

- APV (psykisk) – orientering 
- Forældretilfredshedsundersøgelse 

 

15 min - APV (Psykisk) en orientering fra Jens 

- Forældretilfredshedsundersøgelsen er afsluttet og vi glæder os til at se svar. 

18/19.76 Korte orienteringer og spørgsmål (O) 
- Formand 
- Øvrige medlemmer 
- Ledelsen 

- Fællesmøde d. 12/6 
- Møde d, 11/6? Inkl. spisning? 

 

10 min Center for Børn og Skole indstiller til Uddannelsesudvalget, at dialogmøderne med skolebesty-
relserne i 2019 placeres 12. juni 2019 kl. 17-19 og den 14. august 2019 kl. 17-19. Begge gange i 
Byrådssalen. Center for Børn og Skole indstiller, at begge møder anvendes til at igangsætte en 
proces, der skal fører frem til vedtagelsen af en vision for folkeskolen i Frederikssund. Kommu-
ne. 
Da vi har planlagt møde den 11/6 og skal til møde den 12/6 besluttedes det at samle møder-
ne den 12/6, så vi selv holder møde på rådhuset efter det fælles møde med de andre skoler 
kl. 19.00-20.30/21.00.  
Mødet d. 11/6 er derfor aflyst. Samme kan gøre sig gældende for mødet den 14. august.  
 

18/19.77 Kommende møder: (O+D+B): 
a) Tilsyn i undervisningen – (de pædagogiske 

ledere og skolebestyrelsens tilsyn) 
b) Gennemgang og eventuel justering af sko-

lens regler. (Bla. cykelhjelm) 
c) Logo konkurrence blandt elever mm.  

 

5 min - Forslag til mødeplan for næste skoleår (juni møde) 

- Plan for bestyrelsesmedlemmernes deltagelse på forældremøder i august-september. 

 

18/19.78 Evt. (O) 5 min Mark:  
Hvordan gør vi forældrerådene opmærksom på bestyrelsen. Og hvordan kommunikerer foræl-
drerådet med lærerne/skolebestyrelsen/Ledelsen 
Michael: 
Børn der er indskrevet på Kærholm har kun Kærholms SkoleIntra. Man kan ikke være elev på 2 
skoler. 
Der har været en Netflix-vikar i en klasse på mellemtrin hvor de har set en film. I sådanne til-
fælde skal man kontakte klassens lærere. 
Hvad er proceduren ang. at elever retter hinandens opgaver -  det er helt almindelig procedure 
som også har en god læringsværdi. 
Hvor blev Visions-plakaten af? Vi spørger Lasse. 
Nøgletal kommer fremover kun en gang årligt (Sanne er i gang med at undersøge muligheden 
for at lave statistik ang. elev tilgang/afgang. 

 

Kommende møder: 11/6 BYV. 


